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Referat Ordinær Generalforsamling 

Tirsdag den 20. marts 2018 

 

Dagsordenen var følgende: 

1. Valg af dirigent 

2. Beretningen for 2017, se vedhæftet. 

3.   Regnskab fra kassereren, se vedhæftet. 

4.  Valg i henhold til loven, på valg er: 

Formand, Josephine Henriksen. Genopstiller. 

Bestyrelsesmedlem, Linda Lindberg. Genopstiller. 

Revisor, Michael Sparlund. Genopstiller. 

Bestyrelsessuppleant, Mathias Justesen. Genopstiller. 

Alle var velkomne til at stille op til én af ovenstående poster ved fremmøde til 
 generalforsamlingen. 

 

5. Ingen indkomne forslag til dette års generalforsamling. 
 Skal være bestyrelsen i hænde senest 31. december året forinden jf. vedtægterne. 
  
6. Evt. 
 

 
Ad. 1 Werner Schmidt blev valgt som dirigent. 
 
Ad. 2 Beretningen blev godkendt med følgende kommentarer: 
  
 Pkt. 3.  Bestyrelsen vil fortsat opfordre de af foreningens medlemmer, der har en 
 mailadresse, til at fremsende denne til bestyrelsen i håb om, at mindske brugen af papir 
 samt gøre det nemmere for bestyrelsen at udsende information til foreningens medlemmer. 
 Meld meget gerne tilbage hvis I ikke har/får en mailadresse, da dette selvfølgelig vil blive 
 respekteret. 
 
 Pkt. 5. Snerydningsaftalen var af alle fremmødte en velset gode og der var ikke et fremtidigt 
 ønske om at tilføje saltning. Selve snerydningen blev set som den vigtigste opgave da det 
 kan være hårdt at skovle fortovet. Kontrakten med firmaet er gældende til og med 2019. 
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 Pkt. 6. Den dårlige vej samt høje fart på Gemmas Alle var oppe at vende. Da det er en 
 kommunal vej kan vi desværre ikke gøre andet end at med jævne mellemrum kontakte  
 kommunen. Vi opfordrer alle til at tage løbende kontakt til kommunen i håb om at de snart 
 vil tage aktion. Bestyrelsen vil forsøge at få kontakt til kommunen og/eller en lokalpolitiker 
 der bor i området. 
 
 Derudover er Tårnby Vandforsyning ved at lægge nye vandrør i vejene, og medlemmer på 
 Vegas Alle samt Uranus Alle har allerede fået information om tilstanden af hvert parcels 
 stikledninger, som de anbefaler at få skiftet samtidig med rørene i vejen. Samme information 
 er endnu ikke kommet til foreningens medlemmer på Gemmas Alle og bestyrelsen vil følge 
 op med Tårnby Vandforsyning herom. For Vegas Alle og Uranus Alle har Næstformand, Poul 
 Jakobsen, allerede været proaktiv og indhentet tilbud til de, der ønsker at få udskiftet deres 
 stikledninger. I tilfælde af at flere medlemmer bliver opfordret til at udskifte deres 
 stikledninger, vil der måske være mulighed for at indhente et endnu bedre tilbud. 
 Bestyrelsen opfordrer foreningens medlemmer til at give besked via foreningens mail hvis de 
 ønsker at være med i en sådan ordning – hvis det bliver aktuelt for det enkelte medlem. 
 
 Pkt. 9. Det kom frem på generalforsamlingen at der har været/er tegn på rotter på Vegas 
 Alle 5A. Rottefængeren er kontaktet. Bestyrelsen vil gerne minde alle medlemmer om at 
 huske at kontakte bestyrelsen og berette om eventuelle skadedyr (eg. rotter, ræve mfl.) for 
 at sikre at alle medlemmer informeres herom. Bestyrelsen opfordrer samtidig til, at man 
 benytter foreningens Facebook gruppe til at dele informationen. 
 
 Pkt. 10. Alle fremmødte medlemmer var glade for det tilbagevendende tiltag, Vejfesten. 
 Denne er planlagt til at finde sted igen i år i august måned. Festudvalget vil sende flere 
 informationer ud herom snarest og opfordrer samtidig andre til at deltage i planlægningen. 
 Meld gerne tilbage til Michael Sparlund på Gemmas Alle 9 hvis I ønsker at være med. Alle er 
 mere end velkomne. 
 
 Til Vejfesten de sidste 2 år har foreningen lånt telte af Peter og Sussi uden beregning. Da der 
 sker en del slitage på teltene blev eventuelle leje muligheder diskuteret, da Peter og Sussi 
 selvfølgelig ikke skal have udgifter med at låne teltene ud til Vejfesten. En fremtidig lejepris 
 vil blive fremlagt til bestyrelsen af Peter og Sussi og behandlet på et bestyrelsesmøde. 
 
Ad. 3 Regnskabet blev godkendt uden kommentarer. 
 
Ad. 4.  I år var følgende på valg: 
 Formand, Josephine Henriksen.  
 Bestyrelsesmedlem, Linda Lindberg.  
 Revisor, Michael Sparlund.  
 Bestyrelsessuppleant, Mathias Justesen.  
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 Der var ingen andre medlemmer, der ønskede at stille op til én af ovennævnte poster. Derfor 
 blev alle på valg genvalgt for de næste 2 år, da samtlige havde tilkendegivet, at de ønskede 
 at genopstille.  
 
Ad. 5.  Ingen indkomne forslag modtaget. 
 
Ad. 6.  Evt. 
 På bestyrelsens vegne vil jeg gerne have lov til at sige tak til alle de fremmødte til dette års 
 generalforsamling. Dejligt at se at så mange bakker op og viser en interesse i foreningens 
 tiltag og dermed godt naboskab – tak! 
  
 
 
På vegne af bestyrelsen,  
Josephine Henriksen, formand 
23. marts 2018. 


